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Van de redactie

Voor u ligt de juni 2012 editie van het
contactblad voor CDA leden in Borger
Odoorn.
Als alles goed is gegaan heeft het
Contactblad met een totale facelift u
brievenbus bereikt.
Het bestuur heeft besloten het
Contactblad voortaan op een
modernere en betere manier te laten
drukken.
Natuurlijk zijn we de kerkrentmeesters
van de PKN gemeente in Nieuw Buinen
dankbaar dat zij vele jaren lang het
Contactblad met veel overgave zo goed
mogelijk hebben gedrukt.
Omdat we een verdere verbetering met
de voorhanden zijnde apparatuur niet
van hen konden verwachten hebben we
wat betreft het drukken afscheid van
hen moeten nemen.
Omdat het er meerdere zijn geweest
willen we zonder namen noemen alle
vrijwillige  drukkers  zeer  hartelijk
danken voor hun waardevolle werk
voor CDA BorgerOdoorn.

In dit nummer vertelt de voorzitter, Jan
Top, het één en ander over de
vernieuwing en verfrissing die de partij
ondertussen heeft ondergaan.
Van de fractie ontvingen we als hun
bijdrage een Europees Manifest van
Cittaslow gemeentes. Dit moet u echt
even lezen want u moet zich wel gaan
realiseren dat u zelf in een gemeente
woont die deze bijzondere
eigenschappen in zich verenigd heeft.
Daar mogen we met recht heel gelukkig
mee zijn.

Via de bestuurstafel wordt door de
secretaris even bijgepraat over de
ontstane situatie in politiek Den Haag
en hoe het bestuur van CDA Borger
Odoorn hier tegenaan kijkt.

Verder vindt u een uitnodiging om op 18
juni a.s. een bijeenkomst bij te wonen
met een spreekbeurt van Margreeth
Smilde, CDA Tweede Kamerlid uit
Drenthe, over de toekomst van de
ziekenhuiszorg in ZuidOost Drenthe.
Met fuserende ziekenhuizen om ons
heen is dit zeker een interessante
bijeenkomst. Helaas zijn we zelf met
vakantie anders zouden we hier zeker te
vinden zijn geweest.

Natuurlijk gaan velen straks weer van
een welverdiende vakantie genieten.
Anderen moeten misschien wel hier van
af zien terwijl ze dit wel graag zouden
doen. We wensen u daarom allemaal op
vakantie of thuisblijvend een goede
zomertijd toe. Hopelijk wordt het een
mooie zomer en volgen na de zomer
goede verkiezingsuitslagen voor het
CDA.

Met vriendelijke groet,

Ifonna en Bert van Maanen
Redactie.
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Van de voorzitter

CDA staat voor nieuwe periode

Ons CDA staat dezer weken veel in het
nieuws.  Dit komt door de val van het
kabinet VVD/CDA en het opzeggen van
het gedogen door de PVV.  Het zat er aan
te komen. Als gevolg hiervan komen er
verkiezingen op 12 september.  Er kan
voor het eerst in haar  bestaan een CDA
lijsttrekker worden gekozen.  We kunnen
kiezen uit  zes kandidaten.
Woensdag 9 mei was ik,  samen met Bert
van Maanen, Carina Sturing, Albert Trip
en Peter Venniker bij het
verkiezingsdebat  in   Martini  Plaza  in
Groningen.  Een volle zaal, waardoor
zelfs mensen in de hal moesten blijven.
Maar ook op radio en tv zien we te
kandidaten met elkaar in gesprek.  Op
het moment dat ik dit schrijf  lijkt het er
op dat  Siebrand Buma en nieuwkomer
Mona Keijzer als twee kandidaten
overblijven voor de tweede en laatste
ronde.
Ik heb mijn keuze al  gemaakt en kies
voor een nieuwe generatie.  Want het
CDA heeft de toekomst.  Ik hoop dat we
het debakel  met de PVV achter ons
kunnen laten en  als CDA de rijen
kunnen  sluiten. Maar het  is duidelijk
dat er onvrede in de samenleving is.
Mensen moeten gehoord worden in hun
problemen.  De politiek kan niet alleen
oplossen.  Juist het CDA heeft daarin
een duidelijke positie gekozen tussen
Overheid, Markt en Samenleving.  Het
CDA legt het accent op Samenleving. De
kracht van mensen ligt in de
samenleving, buurt,wijk en  dorp. In
gemeenschappen waar mensen  wonen
en leven. Omzien naar elkaar en oog
hebben voor de zwakkere.

Want onze inspiratiebron, onze
Christelijke  traditie,  is  een prachtige
basis om vanuit te werken  om zo een
betere samenleving na te streven.  Daar
doen wij als Democratische partij een
Appél op.
Als de lijsttrekker gekozen is,  zal ook
het verkiezingsprogramma geschreven
worden. We leven in economisch
moeilijke tijden. Dit vraagt offers van
iedereen, maar wel op een eerlijke
manier. De discussie  over  Europa  blijft,
maar Europa heeft de toekomst.
Ik hoop (en verwacht) dat we op 12
september 2012 een goede uitslag
hebben.
Na de zomer gaan we aan de slag met
onze lokale CDA politiek. We werken toe
naar de gemeenteraadsverkiezingen in
2014.  We hebben als bestuur en fractie
hierover afspraken gemaakt.
Op de laatstgehouden ledenvergadering
heb ik aangegeven nog twee jaar
voorzitter te willen zijn van CDA Borger
Odoorn.  Het wordt  een periode waarin
politiek  (CDA)  in de belangstelling  zal
staat. Ik reken, waar mogelijk op ieders
medewerking.
En … dat we nieuwe leden mogen
verwelkomen. Kijk eens rond in uw
eigen omgeving.
De zomerperiode staat voor de deur. Dat
betekent dat veel activiteiten op een
laag  pitje  staan.
Een goede en inspirerende zomer
toegewenst.
Jan Top
Voorzitter
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Op maandag 18 juni 2012 zal

Margreeth Smilde

CDA tweede kamer lid,
in de Zuidoosthoek van Drenthe komen spreken over de

marktwerking in de zorg.

Een belangrijk onderwerp voor deze regio als je beseft dat het
Scheper ziekenhuis en het Bethesda ziekenhuis al gefuseerd zijn
en dat er nog een fusietraject loopt met het Refaja ziekenhuis.
Het zal worden gehouden in het

Hampshire hotel Emmen

( v/h Eden Hotel/Giraf/Zuidoosthal in Emmen, aanvang 19.30 uur,
zaal open 19.00 uur.
Iedereen is van harte welkom.
::::
CDA Emmen rekent ook op CDAers uit BorgerOdoorn.
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Van de bestuurstafel

Nieuw Buinen en daar hebben we gemerkt
dat dit de juiste man is voor de radicale
middenkoers die het CDA eigenlijk ook
moet varen. Hij heeft zich in de Tweede
Kamer  ook herhaaldelijk  kritisch
uitgelaten over uitlatingen van Geert
Wilders die door velen als kwetsend
werden ervaren. Wij hebben hem echt
ervaren als een sociaal betrokken
bestuurder die recht door zee is maar die
dit niet onnodig veel van de daken
schreeuwt. Hij is echt integer, kan goed
luisteren en zegt als het nodig is ook
waar het op staat. Kortom een prima
lijsttrekker.

Op 4 april j.l. heeft CDA BorgerOdoorn
haar jaarvergadering gehouden. Gelukkig
had Jan Top, onze voorzitter, zich al bij
voorbaat bereid verklaart om de
voorzittershamer nog voor maximaal
twee jaar te hanteren. Na de pauze heeft
onze wethouder, Frits Alberts, een heldere
uiteenzetting gegeven over de
maatregelen die ons op het gebied van de
WMO en AWBZ te wachten staan. De
overheveling van veel van dit soort zaken
van de landelijke overheid naar de
gemeentelijke overheid. Een verslag van
deze vergadering vindt u elders in dit
nummer.

Ondertussen maakt het bestuur van CDA
BorgerOdoorn zich op voor de komende
Tweede Kamer verkiezingen. Het CDA zal
met een goed verhaal moeten komen en
dat kunnen we ook.
We hebben echt een goede lijsttrekker en,
zoals gemeld, zeer waarschijnlijk ook een
goed lijsttrekkers duo die we zeker in
staat moeten achten om het CDA weer bij
de kiezer aantrekkelijk te maken >>>

Ook het bestuur van CDA BorgerOdoorn
is de ontwikkelingen in politiek Den Haag
natuurlijk niet ontgaan. Het afgelopen
jaar hielden we al regelmatig ons hart
vast maar het nu toch echt afgelopen.
Gelukkig is het, door de geweldige inzet
van onze CDA minister van financiën en
natuurlijk ook de zich verantwoordelijk
voelende oppositiepartijen, voor
Nederland goed afgelopen. Het CDA heeft,
zo mogen we aannemen, veel geleerd van
dit experiment. Veel CDAers geloofden er
van begin af aan al niet in maar weer
velen anderen konden wel akkoord gaan
met dit experiment in de gedachte dat je
beter op de brug mee kunt sturen als aan
de wal met legen handen blijven staan.
Nu het schip toch gestrand is kunnen we
niet anders als dit experiment niet voor
herhaling  vatbaar  vinden.
Ondertussen heeft er een lijsttrekker
verkiezing plaatsgevonden. Voor het CDA
helemaal nieuw en velen zullen het als
vernieuwend en verfrissend ervaren
hebben. De CDAleden hebben, toch nog
enigszins verrassend, in één ronde
gekozen voor Sybrand Haersma Buma.
Even leek het er op dat de
verfrissingdrang een tweede ronde nodig
zou maken maar uiteindelijk hebben de
CDAleden toch voor de ervaren Sybrand
verkozen boven de nieuwkomer Mona
Keizer. Het ziet er nu naar uit dat ze beide
als duo de schouders onder de komende
verkiezingen gaan zetten. Een goede zaak
want we hebben naast de noodzakelijke
ervaring ook de verfrissing  in de partij
wel degelijk nodig.
Het bestuur CDA BorgerOdoorn heeft van
het begin af aan veel vertrouwen gehad in
Sybrand. Hij heeft vorig jaar CDA Borger
Odoorn bezocht in de nieuwe MFA  in
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 >>> door een radicale
middenkoers te gaan varen.
Een koers met open oog voor
 ze zwakkeren en ouderen die
hulp hard nodig hebben maar
ook een oprechte afkeuring
kenbaar maken bij mensen die
er misbruik van maken of het
onheil over zichzelf heen
roepen.

Kortom het bestuur van CDA
Borger-Odoorn zal hard
meewerken aan de komende
verkiezingscampagne omdat
we gewoon weer heilig in het
CDA geloven.

Bert van Maanen, secretaris
CDA Borger-Odoorn



  7

Aan alle CDA afdelingen

Beste CDA vrienden,

Na de presentatie van “Kiezen en
Verbinden” op 21 januari is er volop
gediscussieerd over de toekomstvisie
voor Nederland. Veel afdelingen hebben
bijeenkomsten georganiseerd, soms ook
in regionaal verband, 120 in totaal, en
hebben daarover aan ons bericht.
Mensen hebben ook  rechtstreeks naar
ons gereageerd. Bij elkaar hebben ruim
5000 leden deelgenomen aan de
bespreking van “Kiezen en Verbinden”!
De grondtoon in de respons was er een
van waardering voor het rapport, als de
koers voor Nederland en voor het CDA.
Algemeen leeft er ook een grote behoefte
aan  concretisering,  aan  invulling: wat
betekent het rapport voor praktische
politiek? Veel reacties geven hiertoe
voorstellen en suggesties. Aanvankelijk
was de bedoeling om het commentaar op
ons rapport te behandelen op het
partijcongres op 2  juni,  bijvoorbeeld  in
de vorm van resoluties, als opmaat voor
een volgend verkiezingsprogramma. Nu
onlangs het kabinet is gevallen, is het
partijcongres  verplaatst  naar 29/30  juni,
en komt het opmaken van een
verkiezingsprogramma  in een
stroomversnelling. Daarom  is  besloten
om de reacties op “Kiezen en Verbinden”,
niet apart te behandelen op het
partijcongres, maar per direct door te
geven aan de programcommissie als
input voor het verkiezingsprogramma (dit
is inmiddels gebeurd).

In het rapport zelf brengen wij dus geen
wijzigingen aan. Wel maken we een
nieuwe bijlage II  dat was de vragenlijst
voor de discussie in het land. Deze kan
vervallen nu de discussie heeft
plaatsgehad. In plaats daarvan komt een
aantal aanbevelingen, gehoord de
reacties van de leden, voor verdere
strategische  visieontwikkeling  in de
komende jaren.
Het rapport “Kiezen en Verbinden” wordt
op 29/30  juni aldus  aan het partijcongres
aangeboden, en tegelijk ook het
verkiezingsprogramma. Via deze
werkwijze, waarvoor wij uw begrip
vragen, kan de verkiezingsprogramma
commissie nu aan de slag op basis van
het rapport van het Strategisch Beraad,
met medeweging van de reacties van de
leden.
Onder dankzegging aan u allen voor uw
grote inzet om de behandeling van ons
rapport organisatorisch en  inhoudelijk  te
leiden en te begeleiden,
Met hartelijke groet,

Aart Jan de Geus
Voorzitter CDA Strategisch Beraad

Strategisch Beraad
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Beste CDAvrienden,

Ik ben overdonderd door deze uitslag.
Ik had met veel rekening gehouden,
maar niet met deze duidelijke keuze in 1
ronde.
Ik was klaar voor de tweede ronde in de
partij.
Maar  in plaats daarvan gaan we samen
het land in.

Ik ben dankbaar voor het vertrouwen dat
zoveel leden in mij hebben gesteld. Ik ben
mij ook bewust van de
verantwoordelijkheid die op mij rust.
Een verantwoordelijkheid om te bouwen
aan onze partij.
En het zelfvertrouwen terug te geven aan
alle CDA’ers in het land

Ik zal er staan op 12 september.
Ik zal er staan voor het CDA.
En met het CDA zal ik er staan voor
Nederland.  Ik zal knokken voor iedere
kiezer. Voor elke stem.

Drie weken geleden stelde ik mij
kandidaat. Omdat ik mijn
verantwoordelijkheid voelde voor het
CDA. En met het CDA voor Nederland.

De afgelopen weken is mijn motivatie
alleen maar toegenomen.
Ik zag de volle zalen.  Ik zag duizenden
betrokken leden.  Ik ben er trots op
lijsttrekker voor dit CDA te mogen zijn.

Ik wil hier mijn dank uitspreken aan de
vijf andere kandidaten en hun teams 
voor de eerlijke en inhoudelijke debatten
die we de afgelopen twee weken hebben
gevoerd.  Liesbeth Spies, Madeleine van
Toorenburg, Marcel Wintels en Henk
Bleker stonden er ook door zich
kandidaat te stellen.  En Mona Keijzer.
Mona kwam, zag en won de harten van
velen.

Zij en hun campagneteams hebben ook
bijgedragen aan het enthousiasme dat ik
de afgelopen weken heb zien ontstaan.
Het zijn echte CDA’ers waar de partij trots
op mag zijn.
Maar ik wil ook Ruth Peetoom en het
partijbestuur bedanken.  Zij besloten
onder hoge druk tot deze lijsttrekker
verkiezing. Zij bliezen de partij nieuw
leven in.
Het bewijs is de hoge opkomst.
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Ik heb de afgelopen weken een groeiend
zelfvertrouwen in het CDA gezien. Overal
waar we kwamen was de zaal te klein en
de tijd te kort. We hebben gesproken over
de toekomst van onze partij. We hebben
gesproken over de afgelopen jaren.
Ik hoop dat deze uitslag alle CDA’ers zal
verenigen.
Ik zal daar alles voor doen.
Want een sterk CDA van binnen, betekent
een sterk CDA van buiten.

Maar voor alles hebben we gesproken
over Nederland. Omdat wij ons als
CDA’ers verantwoordelijk voelen voor
ons land. Behouden wat goed is, en
hervormen wat nodig is.

Want mensen maken zich zorgen.
Over hun baan, over hun toekomst over
verruwing op straat.
Een sterk CDA biedt een antwoord op die
zorgen.
Het CDA wil de economie hervormen, om
nieuwe zekerheden te bieden.
We brengen onze schulden terug, omdat
de generaties na ons niet voor ons mogen
betalen.
En we pakken verruwing op straat aan
want we willen respect en fatsoen terug.

Met de blik op de toekomst, en met oog
voor  elkaar.

Dat was de boodschap van het
Strategisch Beraad. Het is een boodschap
die staat als een huis. Het is een
boodschap  die mij  dierbaar  is.
Dat is de boodschap die ik met het CDA
wil  uitdragen.

De afgelopen week mocht ik bijdragen
aan het tot stand komen van het
Lenteakkoord.
Ik heb dat met overtuiging gedaan.
Want ik wil een CDA dat er staat als het
nodig  is.
Ik wil politiek vanuit overtuiging.
In het besef dat je alleen samen tot
oplossingen kan komen.
De afgelopen weken waren er partijen die
ja zeiden toen zij geroepen werden.
Zij wilden bouwen aan de toekomst.
Ook als dat niet vanzelf gaat.
Maar er waren ook partijen die hun blik
van de toekomst afwendden.
Zij roepen liever wat anderen fout doen,
dan dat ze aan oplossingen bijdragen.

Mijn manier van politiek bedrijven  is
anders.
Ik wil politiek met de blik op de toekomst
en met oog voor elkaar.

Ik zal er staan op 12 september.
Staan voor het CDA.
Staan voor Nederland.
Ik zal er staan voor U.

Met vriendelijke groet,

Sybrand Buma
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donderdag 24 mei 2012.

De CDAfractie wil dat voor 1 januari
2013 verloskundezorg binnen een
sluitend netwerk rondom moeder en kind
is georganiseerd in Nederland. Binnen 45
minuten moeten vrouwen terecht kunnen
bij een ziekenhuis in acute gevallen. Deze
minutengrens staat onder druk omdat er
scherpere eisen worden gesteld aan
verloskundezorg. Deze eisen zorgen
ervoor dat ziekenhuizen de
verloskundezorg gaan concentreren op
bepaalde plekken. Een aantal
ziekenhuizen heeft inmiddels al bekend
gemaakt hun afdeling verloskunde te
sluiten. Dit zorgt voor veel onrust in de
regio. Het CDA wil dat de minister er op
toeziet dat iedere vrouw binnen 45
minuten bij een ziekenhuis kan
zijn.‘Ziekenhuizen moeten ook hun

verantwoordelijkheid nemen en zorgen
voor goede communicatie richting de
regio wanneer zij besluiten zo’n afdeling
te sluiten. Op dit moment gebeurt dat niet
en dat vinden wij erg vervelend’, zo vatte
Margreeth Smilde haar bezwaar samen.
Deze problemen spelen vooral in
ziekenhuis De Sionsberg in Dokkum.
Bereikbaarheid en kwaliteit van de
klinische  verloskunde  lijken op
gespannen voet te staan. Partijen nemen
tot 1 mei 2013 de tijd om met een goed
onderbouwd toekomstbestendig plan te
komen. Smilde vroeg aandacht voor de
bereikbaarheidsnormen van 45 minuten
en drong vooral aan op goed overleg
binnen de regio. “ In de oplossing die de
Sionsberg in overleg met andere partijen
kiest, moeten de patiëntveiligheid en de
bereikbaarheid geborgd zijn”, aldus

Margreeth Smilde.

Landelijk dekkend netwerk

van verloskundezorg

voor 1 januari a.s.

stem  12  september
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1. Opening

De voorzitter heet een ieder welkom en
leest ter opening van de vergadering het
gedicht “Dag der Dagen” van Nick
Schuurman. Hij memoreert de vergadering
over de laatste ontwikkelingen in het CDA.
De meerderheid die de coalitie van VVD,
CDA met gedoogsteun van PVV nu ook in de
Tweede Kamer kwijt is terwijl ze die al kwijt
waren in de Eerste Kamer. Hij spreekt de
hoop uit dat de bezuinigingen die zeker
nodig zijn rechtvaardig verdeeld zullen
gaan worden.
Hij memoreert ook aan het laatste congres
met daarin de 3 belangrijke punten die de
partij er weer bovenop moeten helpen.
Allereerst de hertaling van de
uitgangspunten, als tweede de vernieuwing
van de partijorganisatie en als  laatste de
uitkomsten van het Strategisch Beraad. Hij
spreekt de nadrukkelijke wens uit op een
recovering van het CDA.
Hij geeft vervolgens aan dat we in eigen
afdeling werken aan een betere PR en
vertelt de vergadering wat we hier zoal aan
gaan doen. Aan het eind van elke maand
een stukje PR in de vorm van een
werkbezoek en daarover een stuk in
WeekInWeekUit.

2.   Bestuurssamenstelling.

Wat betreft dit agendapunt vraagt hij de
secretaris of hij de vergadering  wil
aankondigen en uitleggen dat Jan Top nog
maximaal  2  jaar door wil  gaan  als
voorzitter. De secretaris vraagt instemming
van de vergadering en die wordt unaniem
afgegeven in de vorm van een applaus.
Daarna geeft Jan Top aan dat Arend Blok

 vanaf deze Jaarvergadering wil stoppen
als bestuurslid. Hij geeft aan dat Arend
moeilijke jaren heeft gehad met zijn
bedrijf en dat Arend ondanks dat altijd
trouw bestuurslid  is gebleven ondanks
het feit dat hij niet altijd gelukkig is met
de ( sociale ) gangen van het CDA.
Hij geeft Arend het woord en zo maakt
hij van de gelegenheid gebruik om aan
te geven dat hij grote moeite heeft met
het sociale gezicht van het CDA. Het is
volgens hem ook geen gezinspartij meer
en dat vindt hij  jammer. Hij kan dit als
bestuurlid steeds moeilijker “verkopen”
en daarom heeft hij besloten om als
bestuurslid te stoppen. Hij blijft
vooralsnog wel lid van het CDA.

3. Jaarverslagen

De secretaris leest op de oude
vertrouwde manier het Jaarverslag 2011
voor en op een kleine opmerking na
wordt dit Jaarverslag instemmend
goedgekeurd en vastgesteld.
Vervolgens doet de penningmeester
verslag van de Jaarrekening 2011. Hij
vraagt instemming van de vergadering
om de volgende Jaarrekening in 2013 op
een wat andere manier op te zetten
zodat we de trend van de afgelopen
jaren er ook wat in terug kunnen zien. Er
wordt als resultaat van 2011 een bedrag
van  1372,77 Euro toegevoegd aan de
reserves en dat is toch een prachtig
resultaat,  vooral als we ons  realiseren
dat we in ledental gekrompen zijn,
aldus de penningmeester.
Anjo Kuiper en Peter Veneker >>>
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>>> hebben de kascontrole gedaan. Anjo
laat zich verontschuldigen maar Peter
rapporteert dat de kas prima in orde is
bevonden en dat hij de voorzitter
voorstelt de penningmeester decharge te
verlenen. De voorzitter vraagt de
vergadering de penningmeester decharge
te verlenen en dit wordt met applaus
gedaan.
Meerdere leden geven aan dat we wat
betreft het Contactblad toch wel eens een
verbetering van het drukwerk mogen
nastreven. De voorzitter geeft aan dat de
secretaris  is ondertussen al mee bezig  is.

4. Rondvraag.

Er wordt geen gebruik gemaakt van de
rondvraag.

5. Presentatie van Frits Alberts

betreffende de uitwerking van de wet
Werken naar Vermogen.
De wethouder start zijn presentatie door
aan te geven dat het ongeveer een half
uur zal duren. Hij geeft aan dat deze
presentatie een onderdeel is van een
algemene herinrichting van het  Sociale
Domein en dat dit een grote uitdaging is
voor de gemeente.
Het is een versnelde decentralisatie &
efficiencyvoordeel Rijksoverheid waarbij
de Gemeente hoofdverantwoordelijk
wordt voor inkomen, zorg en welzijn van
zijn inwoners. Bovendien gaat het over
van aanbodgericht  naar  vraaggericht.
Meer specifiek krijgen we te maken met
een  stelselwijziging  sociale  zekerheid

( WWNV ), Een aanscherping WWB, en de
wet op Gemeentelijke
Schuldhulpverlening WGS. Verder een
wijziging AWBZ, een wijziging Wpg, een
kanteling WMO en een transitie
Jeugdzorg.
Hij vertelt ons iets over de aanscherping
van de WWB en de invoering van de Wet
op de Schuldhulpverlening.
Op 1 januari 2013 wordt de wet Werken
naar Vermogen actief met de
uitgangspunten: iedereen werkt naar
vermogen, loonwaarde wordt centraal
gesteld en een mogelijk een tegenprestatie
naar vermogen.
Hij vertelt het e.e.a. over de huidige
cijfers, het aantal WWB/WIJ uitkeringen,
het aantal WSW en Wajong uitkeringen en
het  aantal  Schuldhulpverlening  trajecten
in BorgerOdoorn.
Vervolgens gaat hij  in op de risico’s die
we daarbij lopen: Het zal lastig worden
voor de twee WSW bedrijven (Wedeka en
Emco ) om op 1 lijn te komen t.b.v.
aanvragen transitiegelden. De kans dat
we de verantwoordelijkheid t.a.v. het
WSW budget over moeten nemen bij
dalende rijksbijdragen. Bovendien  is het
mogelijk dat er een hogere instroom komt
door de verslechterde economische
situatie en krijgen we te maken met
hogere in en uitvoeringskosten.
De gevolgen daarvan kunnen zijn dat we
de deelname aan de twee WSW bedrijven
moeten heroverwegen.

Blijf op de hoogte:
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Verder vertelt Frits het e.e.a. over de
wijziging van de AWBZ/Wpg. Per 2013
krijgen we die nieuwe cliënten en per
2014 krijgen we alle  cliënten. Dit alles
met een extramurale begeleiding van
AWBZ naar WMO en mensen met een IQ
tussen 70 en 85 geen AWBZ rechten meer.
De rechten op een PGB en ZIN zullen
verdwijnen en overgaan naar WMO.
De risico’s die we daarbij  lopen zijn:
Hulpvraag nieuwe doelgroepen
onvoldoende bekend en Gemeente
onbekend met uitvoering. Mensen met een
IQ van 70 tot 85 stromen uit richting
Gemeente en ook de vergrijzing zorgen
voor oplopende kosten.

Dan komt er nog de kanteling van de
WMO met het Compensatiebeginsel: De
Gemeente heeft de verantwoordelijkheid
om te compenseren voor een beperking.
Dit betekent vooral niet meer
aanbodgericht maar  vraaggericht,
uitgaan van eigen kracht burgen en diens
omgeving en het Keukentafelgesprek.
Ook wat betreft de kanteling van de WMO
komt de wethouder met de cijfers van nu
en de risico’s die we daarbij gaan  lopen:
toename van zorgvragen t.g.v. beperkte
voorliggende voorzieningen /informele
zorg, onvoldoende kennis over de
uitvoering, een noodzaak tot
mentaliteitsverandering bij burger en
hulpverlener en de beperkte expertise bij
de Gemeente t.a.v. nieuwe doelgroepen en
voorzieningen.

Tenslotte vertelt hij nog het e.e.a. over de
transitie van de Jeugdzorg waarbij de
Gemeente integraal verantwoordelijk
wordt voor uitvoering van de Jeugdzorg
en waarbij het CJG een spilfunctie krijgt.
Ook hier geeft hij enkele cijfers van de
situatie nu en de risico’s die we daar
gaan lopen: een efficiency korting van
10%, hogere uitvoeringskosten, de
Gemeente als enige verantwoordelijk,
onvoldoende inzet, gebruik en kwaliteit
kan leiden tot forse overschrijdingen.
Gedurende de gehele presentatie worden
vragen gesteld door de aanwezigen en
beantwoord door de wethouder.
De vergadering is behoorlijk onder de
indruk van het werk wat verzet moet gaan
worden door het ambtelijk apparaat en
natuurlijk ook door de wethouder.
De wethouder geeft aan dat we alles
samen doen met Emmen.

6.Sluiting

De voorzitter bedankt Frits Alberts voor
zijn zeer uitgebreide en indrukwekkende
presentatie en wenst hem veel succes met
deze veranderingen en het werk wat er uit
voort komt.
Hij sluit de vergadering met het gedicht
“Beginnen” en wenst ons allemaal wel
thuis.

 Bert van Maanen, secretaris

bezoek de           website
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CDA landelijk en provinciaal

Het  jaar  2011  is  in de  landelijke politiek
begonnen met een bijzonder kabinet. Een
kabinet van VVD en CDA met gedoogsteun
van de PVV. Velen CDAers hebben er dan
ook grote problemen mee en we verliezen
opnieuw leden die het niet eens zijn met
het CDA in deze coalitie. Toch winnen we
aan de andere kant ook wel weer leden het
nemen van verantwoordelijkheid van het
CDA waarderen en blijft de achteruitgang
in ledental gelukkig wel beperkt.
Maxime Verhagen wordt minister van
Economische Zaken en Gert Leers van het
CDA wordt minister van Immigratie &
Integratie en krijgt het natuurlijk
regelmatig zwaar te verduren als hij
humaan  zijn discretionaire bevoegdheid
gebruikt. Hij houdt zich knap staande
maar het blijft wel voorzichtig
manoeuvreren met zijn uiterst moeilijke
portefeuille.
Gedurende het jaar wordt het steeds
duidelijker dat enkele zuidelijke Europese
landen het erg moeilijk hebben.
Griekenland, Spanje, Portugal en zelfs
Italië worden door Krediet
Beoordelingsbureaus afgewaardeerd en
krijgen het steeds moeilijker omdat de
rente op hun staatsleningen steeds hoger
wordt.
Wat betreft Griekenland wordt het
helemaal een kritieke toestand en er
wordt dan ook maanden gepraat en
onderhandeld om een goede oplossing
voor Griekenland te vinden met het
streven om het land wel in de Eurozone te
houden. De noordelijke landen als
Duitsland, Nederland en Frankrijk moeten

zwaar bijdragen aan de schuld van
Griekenland om de Euro te redden. De
voornamelijk Noord Europese banken
worden gedwongen hun staatsobligaties
van Griekenland te verkopen en daarvoor
duurdere terug te kopen zodat de schuld
van Griekenland minder wordt en het
failliet gaan wordt voorkomen.
De Nederlandse minister van Financiën,
CDA er JanKees de Jager, profileert zich
in de Europese ministerraad als het
voorbeeld van een zuinige
schatkistbewaarder en eist van
Griekenland keiharde maatregelen om de
economie in Griekenland te hervormen
en het belastingstelsel te verbeteren om
er zeker van te zijn dat het geleende geld
terugbetaald wordt.
Omdat de PVV anti Europa blijft en de
reddingsoperatie van de Euro ook
helemaal afkeurt moet het kabinet bij
besluiten op dit punt haar meerderheid
zoeken bij de oppositie.
Als tegen het eind van het jaar het steeds
duidelijker wordt dat de economie
krimpt wordt het ook steeds duidelijker
dat Nederland ook stevig zal moeten
gaan bezuinigen. Het Centraal Plan
Bureau wordt aan het rekenen gezet en in
het begin van 2012 wordt duidelijk dat
ook Nederland in een recessie is geraakt
en dat we ver boven de 3%
begrotingstekort dreigen uit te komen.
Ondertussen probeert het kabinet ook
vooral de SGP te binden omdat het stevig
bezuinigen noodzakelijk zal worden om
de door ons zelf zo bepleitte harde
begrotingsdiscipline  in Europa  >>>
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:

 >>> waar te maken terwijl de linkse
partijen  zich natuurlijk niet zo maar
sterke bezuinigingen laten aanpraten. De
SGP kan wat dit betreft mogelijk nog net
het kabinet aan een meerderheid helpen
als het om stevig bezuinigen aan zal
komen.
Het jaar 2011 zal ook de boeken ingaan
als het jaar dat het CDA zich gaat her
bronnen. Onder leiding van de nieuwe
Partijvoorzitter Ruth Peetoom komt er een
Strategisch Beraad onder  leiding van Aart
Jan de Geus en een commissie “Nieuwe
woorden, nieuwe beelden” onder leiding
van Jacobine Geel.
Er komt een werkverband om de
Partijorganisatie  te herzien onder  leiding
van Ruth Peetoom en de gehele
organisatie wordt opgeschud om hier aan
mee te gaan doen.
Op het Partijcongres van 21  januari  2012
wordt de uitwerking van dit alles
gepresenteerd en de verwachtingen zijn
hoog gespannen.

CDA Drenthe

krijgt  in 2011 aangekondigd dat haar
voorzitter Tjitte de Jong het na vier jaar
voorzitterschap graag over wil geven aan
een opvolger. Er wordt een commissie
gevormd om tot een voordracht te komen
in het voorjaar van 2012.
De Statenverkiezingen 2011 in Drenthe
verlopen teleurstellend wat betreft het
aantal zetels. We moeten terug naar 6
zetels in de Staten en daarenboven lukt
het ons niet om uit de oppositie en in het
Provinciaal Bestuur te komen en een
gedeputeerde van het CDA te krijgen.
Een tegenvaller voor de fractie maar
vooral voor de fractievoorzitter die hier
toch wel helemaal voor ging.
Ook in Drenthe worden in 2011
bijeenkomsten belegd om het werk van de
commissie Nieuwe Woorden, Nieuwe
Beelden over te brengen en om response
van de CDAleden te krijgen.

Deze avonden worden in Drenthe goed
bezocht en ook in de rest van Nederland
is de opkomst groot.

CDA BorgerOdoorn.

Voor het CDA BorgerOdoorn is 2011 een
jaar waarin we rustig en gestaag konden
blijven voortbouwen aan onze
bestuurlijke activiteiten. Een ervaren
wethouder die het goed doet en een
gemeenteraadsfractie die, gedeeltelijk
verfrist, in harmonie onderling en goede
samenwerking met andere partijen,
opereert. De aankondiging dat er een
Windmolenpark is gepland in de Monden
doet aanvankelijk veel stof opwaaien
maar het blijkt geen zaak voor de
plaatselijke politiek te zijn. CDA Borger
Odoorn, en eigenlijk de gehele
gemeenteraad, laten wel hun meningen
horen maar het blijft een besluit van de
landelijke  overheid.
Op 23 maart 2011 wordt de
Jaarvergadering 2011 gehouden in Het
Tussendiep in Nieuw Buinen. In deze
vergadering wordt ingestemd met Jan
Hendrik Hazelaar  als nieuw bestuurslid
en Jakob Woldendorp kondigt in deze
vergadering aan dat hij nog wel een jaar
door wil gaan.
De secretaris kondigt aan dat hij nog wel
4 jaar door wil gaan om zo nog een derde
periode als secretaris vol te maken. Onze
voorzitter Jan Top kondigt aan dat hij na
de volgende Jaarvergadering absoluut wil
stoppen als voorzitter. In de rest van het
jaar 2011 worden enkele mogelijke
kandidaten gepolst maar eind 2011 lijkt
het er op dat we na de Jaarvergadering
van 2012 zonder voorzitter komen zitten.
In maart 2011 worden
functioneringsgesprekken gevoerd met de
raadsleden en de fractieondersteuners.
Na de zomer wordt het CDA bestuur
verrijkt met een tweede vrouw naast
Carina Sturing. Riëtte Wollerich 
Veldman, iemand die al de nodige
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ervaring heeft opgedaan als assistent
Landbouwportefeuille van Maxime
Verhagen, wordt door ons gevraagd en ze
zegt spontaan toe. In de
Najaarsledenvergadering op 10 oktober
in Ons Dorpshuis te Valthe wordt
ingestemd met haar voordracht als
bestuurslid.
In deze Najaarsledenvergadering is Henk
Klaver, voorzitter CDA Statenfractie,
uitgenodigd maar door een misverstand
moeten we de vergadering doorkomen
zonder zijn inbreng.
De CDA fractie BorgerOdoorn zorgt er
met een uitgebreide verantwoording over
het reilen en zeilen van de CDA fractie
uiteindelijk voor dat het toch een
geslaagde Najaarsvergadering wordt.
Op 14 februari 2011 wordt de FMA in
Nieuw Buinen geopend en daar is het CDA
nadrukkelijk aanwezig. Op 14 april  is  er
een werkbezoek van de CDA
Bestuurdersvereniging o.a. aan de MFA in
Nieuw Buinen met als bijzondere gast
CDA TK fractievoorzitter HaersmaBuma
die bijzonder ingenomen is met de
initiatieven die hem worden
voorgeschoteld.
Met veel vreugde stellen we vast dat
Greetje de VriesLeggedoor zeer hoog op
de tweede plaats op de kandidatenlijst
van de Eerste Kamer terecht is gekomen.
Op 28 februari is er een Campagne team
optreden met Greetje de Vries in verband
met de Eerste Kamer verkiezingen tijdens
de zaterdagsmarkt  in Borger. Uiteindelijk
wordt ze een plaatsje lager als nummer
drie op de lijst gekozen tot Senator in de
Eerste Kamer.
Op de bestuursvergadering van 7
december 2011 komt Henk Klaver,
voorzitter Statenfractie, op eigen verzoek
op bezoek. Hij praat ons o.a. bij over de
ontwikkelingen rond het
Noorderdierenpark in Emmen en de visie
van de CDA Statenfractie op het geplande
Windpark in de Veenkoloniën.

In dezelfde bestuursvergadering besluiten
we in het kader van ledenzorg alle leden
van CDA BorgerOdoorn een kerstkaart t e
sturen.
Op 25 november 2011 brengen we nog
een geslaagd werkbezoek aan het
attractiepark Drouwenerzand in Drouwen
en we nemen ons voor om in het nieuwe
jaar weer een aantal werkbezoeken te
gaan  organiseren.
Gedurende het jaar 2011 werden zeven
bestuursvergaderingen gehouden die
allen redelijk tot goed werden bezocht en
de vergaderingen werden consequent
door de voorzitter geopend met een
moment van bezinning of overdenking.
Bestuursleden bezochten volgens een
schema de fractievergaderingen en de
CDA raadsleden bezochten om beurten de
bestuursvergaderingen  in 2011.
Het ledental van CDA BorgerOdoorn is in
2011 met 5 leden afgenomen van 137 tot
132 leden. Er zijn in 2011 2 leden door
overlijden uitgeschreven en er is 1 nieuw
lid bijgekomen. Van 2 leden is het in 2011
bekend geworden dat ze het lidmaatschap
hebben opgegeven vanwege de coalitie
met de PVV.
De CDA contactbladen werden in 2011
weer 4 maal uitgebracht, 2 in het
voorjaar en 2 in het najaar. Het aantal
adverteerders is in 2011 niet afgenomen.
In het voorjaar van 2011 werd de
vernieuwde website CDA BorgerOdoorn
in gebruik genomen.

We kunnen vaststellen dat het jaar 2011
voor CDA BorgerOdoorn in een sfeer van
afwachting betreffende de coalitie met de
PVV en van de herbronning van het CDA,
en zonder veel bijzondere ontwikkelingen
in de eigen gemeente, verlopen is.

 Bert van Maanen
Secretaris CDA BorgerOdoorn
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Cittaslow is het  internationale keurmerk
voor gemeenten die streven naar de
hoogst mogelijke kwaliteit van leven voor
haar inwoners, ondernemers en
bezoekers. Deelnemers passen de
principes van dit manifest toe.
Cittaslow  is  innovatief en  internationaal;
een internationaal netwerk dat zich over
25 landen heeft uitgespreid. De
deelnemers wisselen ervaringen en
ideeën uit. Ze zijn allemaal innovatief en
duurzaam, en bieden een uitstekend
platform voor Europese proefprojecten in
één van de 15 lidstaten van de Europese
Unie die een Cittaslowkeurmerk hebben
en aan heel Europa.

1. Een Cittaslow staat voor kwaliteit van

leven

Een Cittaslow beschermt de kwaliteit van
leven voor haar inwoners. Dit wordt
gecombineerd met uitgebreide aandacht
voor tradities die gekoppeld zijn aan
moderne technieken. De doelstellingen
van Cittaslow zijn gebaseerd op
belangrijke  internationale  solidariteit;  ze
gaan uit van de grootst
mogelijke zorg voor ons milieu en zorgen
ervoor dat iedereen zich bewust is van
zijn of haar omgeving. Cittaslow bereikt
dit door zijn effectieve beleid en zijn
dagelijkse  activiteiten.
Lokale gemeenschappen gedijen optimaal
als ze hun gemeenschappelijke identiteit
herontdekken en zullen, op hun beurt, het
feit waarderen dat hun omgeving deze
kwaliteiten ook herkent. De lokale
gemeenschappen bieden vervolgens op
hun beurt gastvrijheid.

2. Een Cittaslow stelt kwaliteit op prijs

Een Cittaslow is een bewuste
gemeenschap die haar eigen kwaliteiten
op prijs stelt. Daarom investeert een
Cittaslow in het bewustzijn van haar
inwoners en ondernemers om de
waardevolle aspecten van haar eigen
gemeenschap te waarborgen. Kwaliteiten
worden meestal het meest gewaardeerd
als ze verdwenen zijn; een Cittaslow wil
dit voorkomen. Eén van de belangrijkste
concepten van Cittaslow
is dat het zich weer richt op de aarde,
zoals het Terra Madreproject leert, en het
landschap, het boerenland, de
natuurlijke plaatsen, binnen en rondom
steden, respecteert en waardeert door
middel van concrete projecten.

3. Een Cittaslow staat voor vooruitgang

en maakt dit meetbaar

Een Cittaslow investeert in duurzaamheid
en kwaliteit. Dit is geen vrijblijvende
opdracht en zal periodiek door middel
van beoordelingen en controles worden
gemeten. Censis Institute of Rome,
Cittaslow Scientific Committee, Ocse en
vele andere wetenschappelijke instituten
steunen ons bij de realisatie van dit
ontwikkelingsonderzoek.

4. Een Cittaslow geeft door middel van

haar kwaliteiten betekenis aan de

verhouding tussen stad en land

Een Cittaslow koppelt de groene
kwaliteitsgebieden aan de omliggende
steden, vaak ook binnen een metropool.
Door heel Europa is er een belangrijke
geografische  spreiding  van Cittaslow
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leden. Een Cittaslow zorgt ervoor dat de
culturele geschiedenis en>>>
>>>gemeenschapswaarden worden
gehandhaafd en versterkt. Dit wordt
bereikt door middel van restauratie, door
het beschrijven van de culturele
geschiedenis en door het aanbieden van
informatie met extra aandacht voor
digitale  technieken. Ons  doel  is  jaarlijks
de ecologische voetafdruk te
verminderen, de kwaliteit van de
woongebieden en
ecosystemen te controleren en een
classificatiesysteem  te hanteren  voor alle
Cittaslowleden.

5. Een Cittaslow handhaaft en ontwikkelt

waardevolle landschappen en

biodiversiteit

Een Cittaslow bevordert bioarchitectuur,
biologische  landbouw en  biodiversiteit
van het landschap, zoals bedoeld in het
toekomstig Europees landbouwbeleid. We
verplichten ons allereerst tot het
introduceren van ‘groene’ technologieën
voor mobiliteit, diensten,  infrastructuur,
enz. De voorkeur
gaat uit naar alternatieve mobiliteit,
waarbij het waardevolle  landschap  kan
worden ontdekt door middel van
fietspaden, wandelroutes en
kabelinstallaties.

6. Een Cittaslow handhaaft tradities en

staat voor innovatie

Het beste uit het verleden, het beste van
deze eeuw. Een Cittaslow richt zich op
traditioneel geproduceerde producten,
objecten en op traditionele ambachten.
Zij stimuleert innovatieve technieken
voor zover ze duurzaam zijn en geen
bedreiging voor het milieu vormen. Een
Cittaslow werkt actief aan het besparen
van energie en stimuleert het gebruik van
alternatieve, duurzame energiebronnen.
‘Herinnering’ is één van de belangrijkste
doelstellingen van Cittaslow. De leden
verplichten zich de erfenis van knowhow

en lokale wijsheid in stand te houden en
over te dragen.

7. Een Cittaslow stimuleert regionale

producten en korte voedselketens

Een Cittaslow is nauw verbonden met
Slow Food en ondersteunt traditionele
productie en stimuleert de ontwikkeling
van regionale producten en commerciële
handel in haar eigen regio.

8. Een Cittaslow is een gemeenschap en

biedt sociale cohesie

Bovenal is een Cittaslow een
gemeenschap van burgers die voor elkaar
zorgt. Een Cittaslow garandeert de
vitaliteit van de gemeenschappen, en de
voorzieningen van de gemeenschappen
worden gehandhaafd. Een Cittaslow
garandeert dat haar inwoners steun
krijgen wanneer dit nodig is en stimuleert
de sociale cohesie tussen de inwoners.
De nieuwe gemeenschapsrechten zijn van
essentieel belang voor de economische
en sociale ontwikkelingen op  lokaal
niveau.

9. Een Cittaslow is duurzaam voor de

toekomstige Europese generaties

Een Cittaslow kiest voor duurzame
oplossingen. Alle goede dingen worden
gehandhaafd en dit mag geen negatief
effect hebben op de ontwikkeling van
toekomstige generaties.

10. Een Cittaslow is een middel bij

bestrijding van oude en nieuwe armoede

Cittaslow is actief tegen armoede, omdat
de sociale integratieprojecten, de
verantwoordelijkheid en deelname op
lokaal niveau zeer effectief zijn tegen
armoede in steden. De sociale integratie
en de nieuwe gemeenschapsprojecten
stellen onze gemeenschappen en heel
Europa in staat een beter leven voor de
toekomst op te bouwen.


